

中銀分期「易達錢」綠色私人貸款客戶聲明

BOC Express Cash Green Personal Loan Customer Declaration

(適用於貸款資金用途為完成認可的 ESG 金融課程的申請人)

(Applicable to applicant(s) intended to utilize loan proceeds for completion of eligible ESG financial courses)

本人_____，香港身份證號碼:_____， 確認會將是次申請的中銀分期「易達錢」綠色私人貸款所得資金全數用於完成指定認可的 ESG 金融課程，並作出以下聲明：

I _____, HKID Number: _____, hereby confirm that the entire proceeds of BOC Express Cash Green Personal Loan which I have applied for will be utilized to complete the eligible ESG financial course as designated, and hereby declare as follows:

1. 我的工作內容或領域涉及以下範疇的綠色項目（可選多於一項）：

The scope of my work or work responsibilities involve(s) the following category(ies) of green project(s) (you may select more than one):

- 能源效率 Energy efficiency
- 預防和控制污染 Pollution prevention and control
- 可再生能源 Renewable energy
- 綠色建築 Green buildings
- 居住地生態資源及土地運用的環境可持續管理 Environmentally sustainable management of living natural resources and land use
- 陸地和水生生物多樣性保護 Terrestrial and aquatic biodiversity conservation
- 潔淨運輸 Clean transportation
- 綠色技術 Green technologies
- 水資源及廢水的可持續管理 Sustainable water and wastewater management
- 氣候變化適應 Climate change adaptation
- 循環經濟適配產品，生產技術和處理 Circular economy adapted products, production technologies and processes
- 其他綠色項目(請註明，以本行最後決定為準#) _____
Other Green Projects (Please specify, subject to BOCHK's final decision #)

2. 本人所獲得的技能及知識將投入於推動有關綠色項目，以帶來明確的環境效益 (例如: 促進氣候變化減緩、氣候變化適應、自然資源保護、生物多樣性保護，以及污染防治)。

The knowledge and skills acquired from the eligible ESG financial course will be utilized for supporting the green project(s) indicated above so as to bring clear environmental benefits (For example, facilitating climate change mitigation, climate change adaptation, natural resources conservation, biodiversity conservation and pollution prevention and control).

3. 為帶來明確的環境效益，本人所獲得的技能及知識可為上述第一段所選的綠色項目提供 ##_____功能/服務，以帶來明確的環境效益。

In order to bring clear environmental benefits, the knowledge and skills acquired from the eligible ESG financial course can be utilized to support ##_____functions/services of the green project(s) as indicated in the first paragraph above.

補充說明 (如有):

Supplementary / additional information (if any):

註:

Notes:

#:若不符合合資格綠色項目，閣下的申請將以非綠色私人貸款申請處理。

#: If not considered as eligible Green Project, your application will be processed as Non- Green Loan application.

##:可參考以下常見相關工作內容/性質範疇 (如適用)

##: You may refer to the following commonly seen nature / scope of work (if applicable):

- 融資和投資 Refinancing and investment
- 產品開發 Product development
- 披露、報告和標準制訂 Disclosure、reporting and standard

- 監管和合規 Monitoring and compliance
- 公司策略和政策 Company strategies and policies
- 數據收集和分析 Data collection and analytics
- 評級和評估 Classification and assessment
- 風險管理 Risk Management
- 顧問和諮詢服務 Consultant and advisory services
- 營銷和投資者關係 Sales and investors relationships
- 學術分析與研究 Academic analysis and research
- 內部審計 Internal audit

簽署:

Signature: _____

日期 (日日/月月/年年年年):

Date (DD/MM/YYYY): _____